In an idyllic place

Dans un emplacement idyllique

Only 500m from the beach and the historic center of Calella de Palafrugell,
which is one of the most emblematic of the Costa Brava with a wide range of
cultural and musical traditions that will captivate all five senses.

A seulement 500m de la plage et du centre historique de Calella de Palafrugell est I'un
des plus emblématiques de la Costa Brava avec un large éventail de la tradition
culturelle et musicale qui captive les cing sens.
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For families and couples

Pour les familles et les couples

Spend a few days with family, friends, or partner... we offer the highest
standard of professional service all in an ideal surrounding to make sure you
enjoy an unforgettable retreatin the Costa Brava.

Des jours en famille, amis o en couple... les meilleurs prestations dans un
environnement idyllique, et en mans d'un service professionnelle qui vont faire que
vous profitez des jours inoubliables a la Costa Brava.
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Services and comfort

Services et confort

Restaurant Alga

Restaurant Alga

Our local cuisine ensures we provide wide selection of elaborate dishes with the
best product of sea and land. We offer a variety of gastronomic options as our
carte, menus for groups, business and all kind of celebrations.

Notre cuisine fait l'appréciation du restaurant qui dispose d'une large sélection de plats
préparés avec les meilleurs produits de la mer et de la terre. Nous offrons un menu de
service gastronomique varié, menu pour groupes, entreprises et événements.




